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PROTOKÓŁ NR XV/2019 

z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy Rzekuń  

29 października 2019 r. 

 

Miejsce obrad sala konferencyjna Urzędu Gminy w Rzekuniu, ul Kościuszki 33,  

w godz. 14.10 – 17.15. Obecnych jest 14 radnych na ogólną liczbę 15. Lista obecności  

w załączeniu do protokołu. Obradom przewodniczy Małgorzata Żebrowska Przewodnicząca 

Rady Gminy.  

 

Radni obecni: 

1. Dmochowski Stanisław    9. Namiotko Jarosław 

2. Gierwatowski Andrzej    10. Olech Dariusz 

3. Kaczmarczyk Rafał Marcin    11. Pupek Rafał 

4. Konopka Jerzy     12. Sikorski Włodzimierz 

5. Gryczka Edward     13. Wojsz Anna Sylwia 

6. Mierzejewski Bogdan    14. Żebrowska Małgorzata 

7. Mierzejewski Ireneusz 

8. Majewski Zdzisław         

      

  

Radni nieobecni: 

1. Łada Łucja 

 

Ponadto w sesji uczestniczą: 

1. Bartosz Podolak    - Wójt Gminy, 

2. Krzysztof Żebrowski     - Sekretarz Gminy, 

3. Monika Michalska     - Skarbnik Gminy 

                                                            

oraz sołtysi, dyrektorzy jednostek organizacyjnych oraz mieszkańcy. Ogółem w sesji 

uczestniczy około 30 osób. 

 

 Przebieg obrad: 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Żebrowska otworzyła sesję powitała  radnych, 

zaproszonych gości, sołtysów gminy przybyłych na obrady XV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.  

Radny Ireneusz Mierzejewski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu  

w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady. Następnie odczytał wniosek radnych  

w sprawie odwołania I Wiceprzewodniczącego Rday Gminy Rzekuń. 

Radni uwag nie zgłaszali. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wniosek w sprawie wprowadzenia do 

porządku obrad jako punkt 2 rozpatrzenie wniosku w sprawie odwołania radnego Edwarda 

Gryczki z funkcji I Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Rzekuń wraz z projektem uchwały. 

Radni uwag nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym na stan 15 radnych, obecnych jest 14. Za wprowadzeniem 

wniosku do porządku obrad głosowało 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. Jeden radny nie brał udziału w głosowaniu.  

Bezwzględną większością głosów jako punkt 2 obrad sesji został wprowadzony punkt 

rozpatrzenie wniosku w sprawie odwołania radnego Edwarda Gryczki z funkcji  

I Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Rzekuń wraz z projektem uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy odczytała i poddała pod głosowanie zmieniony porządek obrad 

XV zwyczajnej sesji Rady Gminy Rzekuń, który rada przyjęła w głosowaniu jawnym 

bezwzględną większością głosów (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu, 1 radny nie brał 

udziału w głosowaniu). Po wprowadzonych zmianach porządek obrad przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosku w sprawie odwołania radnego Edwarda Gryczki z funkcji I 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Rzekuń wraz z projektem uchwały. 

3. Przyjęcie protokołu nr XIV/2019 z sesji Rady Gminy Rzekuń.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 

w latach 2020-2023: 

a) wystąpienie Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w sprawie opinii o 

zgłoszonych kandydatach, 

b) powołanie komisji skrutacyjnej i przeprowadzenie wyboru ławników, 

c) podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników na kadencję  

w latach 2020-2023. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Gminy 

Rzekuń z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok". 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Dzbenin 

i Tobolice. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/88/2019 Rady 

Gminy Rzekuń z dnia 8 października 2019 r. w sprawie nadania nazw ulic w 

miejscowościach Laskowiec, Przytuły Stare, Rzekuń, Kamianka, Dzbenin. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr 

XLII/173/2009 Rady Gminy Rzekuń z dnia 19 marca 2009 r. w sprawie regulaminu 

określającego wysokość dodatków i innych składników wynagrodzenia nauczycieli 

oraz szczegółowe warunki ich przyznawania, a także wysokość, szczegółowe zasady 

przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2029. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2019 

rok. 

12. Zapoznanie się z analizą oświadczeń majątkowych składanych Wójtowi Gminy. 

13. Zapoznanie się z analizą oświadczeń majątkowych składanych Przewodniczącemu 

Rady. 

14. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

15. Interpelacje, zapytania Państwa Radnych i Sołtysów. 

16. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania Państwa Radnych i Sołtysów. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zakończenie obrad. 

 

Radni uwag nie zgłaszali. 

 

Ad. 2 

Rdany Edward Gryczka zabierając głos odniósł się do wniosku złożonego przez radnych. 

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi radnego.  
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Wywiązała się dyskusja pomiędzy Wójtem a radnym Edwardem Gryczką. Po zakończyniu 

dyskusji rada wybrała komisję skrutacyjną do przeprowadzenia odwołania  

I Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Rzekuń w składzie: 

1. Rafał Kaczmarczyk 

2. Anna Wojsz 

3. Dariusz Olech. 

Członkowi Komisji Skrutacyjnej wyrazili zgodę na pracę w komisji.  

Komisja Skrutacyjna objaśniła i przeprowadziła głosowanie w sprawie odwołania  

I Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Rzekuń. Przewodniczący Komisji odczytał protokół  

z przeprowadzengo głosowania, w którym Rada Gminy Rzekuń odwołała w głosowaniu tajnym 

radnego Edwarda Gryczkę z funkcji I Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Rzekuń. 

Na obecnych 14 radnych udział w głoswaniu wzięło 13 radnych. Za odwołaniem 

wiceprzewodniczącego rady Edwarda Gryczki głoswało 12 radnych, 1 radny był przeciw. 

Bezwzględną większością głosów radny Edward Gryczka został odwołany z funkcji I 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Rzekuń. 

Radni uwag nie zgłaszali.  

Radny Edward Gryczka podziękował za roczną pracę oraz radnemu, który głosował przeciw 

odwołaniu. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie odwołania radnego  

z funkcji I Wiceprzewodniczącego Rady. Radni uwag nie zgłaszali. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odwołania 

radnego z funkcji I Wiceprzewodniczącego Rady. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 14. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – nie brał udziału w głosowaniu 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska – jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała nr XV/92/2019 została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie protokół nr XIV/2019. Radni uwag nie 

zgłaszali. Protokół został przyjęty większością głosów (13 za, 0 przeciw, 1 radny wstrzymał się 

od głosu). 

 

Ad. 4 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała protokół z posiedzenia zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników. 

Rada wybrała komisję skrutacyjną do przeprowadzenia wyboru ławników na kadencję w latach 

2020-2023 w składzie: 
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1. Anna Wojsz 

2. Rafał Kaczmarczyk 

3. Bogdan Mierzejewski. 

Członkowi Komisji Skrutacyjnej wyrazili zgodę na pracę w komisji.  

Komisja Skrutacyjna objaśniła i przeprowadziła głosowanie w sprawie wyboru ławników na 

kadencję w latach 2020-2023.  

Przewodnicząca Rady o godz. 15:35 ogłosiła przerwę w obradach. 

Przewodnicząca Rady Gminy wznowiła obrady Rady Gminy Rzekuń o godz. 15:50. 

Przewodniczący Komisji odczytała protokół z przeprowadzengo głosowania w sprawie wyboru 

ławników na kadencję w latach 2020-2023. 

Radni uwag nie zgłaszali.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała i poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyboru ławników na kadencję w latach 2020-2023. Radni uwag nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 14. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – jestem za 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska – jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwała nr XV/93/2019 została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

"Programu współpracy Gminy Rzekuń z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2020 rok". Radni uwag nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 14. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – jestem za 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 
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- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska – jestem za 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwała nr XV/94/2019 została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Ad. 6 

Radny Edward Gryczka zapytał, kto jest wnioskodawcą uchwały, czy uchwałodawca sprawdził 

ulicę, żeby później uchwały nie poprawić? 

Sekretarz Gminy poinformował, że na wczorajszym posiedzeniu komisji projekt uchwały był 

omawiany, następnie odczytał uzasadnienie do uchwały. 

Radny Edward Gryczka odniósł się do uchwały zmieniającej uchwałę nr XIV/88/2019. 

Sekretarz Gminy omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/88/2019 Rady 

Gminy Rzekuń z dnia 8 października 2019 r. w sprawie nadania nazw ulic w miejscowościach 

Laskowiec, Przytuły Stare, Rzekuń, Kamianka, Dzbenin. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania 

nazw ulic w miejscowości Dzbenin i Tobolice. Radni uwag nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 14. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – jestem za 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska – jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwała nr XV/95/2019 została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XIV/88/2019 Rady Gminy Rzekuń z dnia 8 października 2019 r. w sprawie nadania 

nazw ulic w miejscowościach Laskowiec, Przytuły Stare, Rzekuń, Kamianka, Dzbenin. Radni 

uwag nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 14. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – wstrzymuję się od głosu 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 
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- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska – jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała nr XV/96/2019 została podjęta 

większością głosów.  

 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała wniosek z komisji w sprawie wprowadzenia zmiany 

do projektu uchwały. 

Radny Edward Gryczka zabierając głos powiedział, że to był wniosek luźny, który nie był 

głosowany i miał go zgłosić jeden z radnych. 

Radna Małgorzata Żebrowska zgłosiła wniosek o zmianę brzmienia §1 ust. 2 lit. b projektu 

uchwały z treści: „b) nauczyciela opiekującego się oddziałem przedszkolnym w przedszkolu i 

szkole podstawowej – 250,00 zł miesięcznie,” na „b) nauczyciela opiekującego się oddziałem 

przedszkolnym w przedszkolu i szkole podstawowej – 300,00 zł miesięcznie,”. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała wniosek pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym za wnioskiem głosowało 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian do Uchwały Nr XLII/173/2009 Rady Gminy Rzekuń z dnia 19 marca 

2009 r. w sprawie regulaminu określającego wysokość dodatków i innych składników 

wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowe warunki ich przyznawania, a także wysokość, 

szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego. Radni uwag nie 

zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 14. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – wstrzymuję się od głosu 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska – jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych.  

Radny Edward Gryczka zwrócił uwagę, że poddając uchwałę pod głosowanie Przewodnicząca 

Rady nie powiedziała, że poddaje pod głosowanie projekt uchwały wraz z wprowadzonymi 

zmianami. 

Radny Stanisław Dmochowski zgłosił wniosek w sprawie przeprowadzenia reasumpcji 

głosowania. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała wniosek pod głosowanie. 
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W głosowaniu jawnym za wnioskiem głosowało 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian do Uchwały Nr XLII/173/2009 Rady Gminy Rzekuń z dnia 19 marca 

2009 r. w sprawie regulaminu określającego wysokość dodatków i innych składników 

wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowe warunki ich przyznawania, a także wysokość, 

szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego wraz z wnioskiem 

radnej Małgorzaty Żebrowskiej. Radni uwag nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 14. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – jestem za 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska – jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwała nr XV/97/2019 została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Ad. 9 

Radna Małgorzata Żebrowska zgłosiła wniosek o zmianę brzmienia zapisu w §1 w tabeli w 

pozycji 1 z treści: „Dyrektor szkoły liczącej:” na „Dyrektor publicznego przedszkola, szkoły, 

placówki, nauczyciel pełniący inne stanowisko kierownicze w szkole, przedszkolu, placówce 

liczącej:” 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała wniosek pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym za wnioskiem głosowało 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

zasad udzielania i rozmiaru obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze wraz z wnioskiem radnej 

Małgorzaty Żebrowskiej. Radni uwag nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 14. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – jestem za 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 
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- Rafał Pupek – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska – jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwała nr XV/98/2019 została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Ad. 10 

Wójt Gminy zgłosił i odczytał autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2029 oraz projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2019 rok. /Autopoporawka w załączeniu do protokołu/. 

Autopoprawka szczegółowo została omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Radny Edward Gryczka zapytał, czy ktoś policzył tę autopoprawkę, bo w przypadku 

zwiększenia, to my wiemy czy zwiększymy deficyt, czy nie wiemy? 

Wójt Gminy zabierając głos powiedział, że gdyby pan radny zadał to pytanie na wczorajszym 

posiedzeniu komisji to Pani Skarbnik udzieliłaby odpowiedzi. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w związku z tym, że za każdym razem pan radny pyta skąd 

będzie pokrycie dla wzrastającego deficytu w trakcie tworzenia autopoprawki dołożyła regułkę, 

że w dalszym ciągu posiadamy nadwyżkę z lat ubiegłych więc, jeśli deficyt będzie powstawał 

przy autopoprawce, to będzie on pokrywany z nadwyżki z lat ubiegłych, jeśli będzie inne 

pokrycie deficytu np. wzięcie pożyczki zapis ten zostanie zmieniony. 

Wywiązała się dyskusja po zakończeniu której Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod 

głosowanie autopoprawkę przedstawioną przez Wójta. 

W głosowaniu jawnym radni autopoprawkę przyjęli większością głosów (13 za, 0 przeciw,  

1 radny wstrzymał się od głosu). 

Wójt Gminy przedstawił zmiany do budżetu na 2019 r. 

Radny Edward Gryczka zapytał, czy jest projekt na remont drogi w Dzbeninie? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że planowany remont drogi jest wykonywany zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa. 

Radny Andrzej Gierwatowski wyszedł z sali obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2029 wraz z autopoprawką. Radni 

uwag nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 13. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Edward Gryczka – wstrzymuję się od głosu 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska – jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. Uchwała nr XV/99/2019 została podjęta 

większością głosów. 



Strona 9 z 10 
 

Radny Andrzej Gierwatowski wrócił na salę obrad. 

 

Ad. 11 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie gminy Rzekuń na 2019 rok wraz z autopoprawką. Radni uwag nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 14. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – wstrzymuję się od głosu 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska – jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała nr XV/100/2019 została podjęta 

większością głosów.  

Wójt Gminy podziękował radnym za głosowanie. 

 

Ad. 12 

Wójt Gminy przedstawił analizę oświadczeń majątkowych. 

 

Ad. 13 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła analizę oświadczeń majątkowych. 

 

Ad. 14 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami. Podziękował radnym  

i sołtysom za udział w sesji objazdowej. 

 

Ad. 15 

Radny Edward Gryczka poinformował, że złożył 6 zapytań, które zgodnie z ustawą  

o samorządzie gminnym powinny być umieszczone na stronie gminy, jak również odpowiedzi 

na te pytania. Czy wobec tego będzie przestrzegane prawo i będą umieszczone zapytania  

i odpowiedzi na nie na stronie internetowej, czy nie? 

 

Ad. 16 

Wójt Gminy odpowiadając na pytanie powiedział, że Urząd Gminy realizuje wszystkie swoje 

zadania zgodnie z przepisami prawa, które są konsultowane z mecenasem i opiniowane. 

 

Ad. 17 

Radny Edward Gryczka zabierając głos powiedział, że może taniej byłoby zrobić inwestycje ze 

swoich środków niż z dotacjami. Następnie ponowił zapytanie, czy zapytania będą 

umieszczone na stronie gminy? 

Wójt Gminy poinformował, że dzięki dofinansowaniom gmina może zrobić więcej inwestycji. 

Na koniec roku będzie przygotowane sprawozdanie z realizacji inwestycji i nie ma potrzeby co 
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sesja angażować pracowników, ale jeżeli jest taka potrzeba to pracownicy będą przygotowywać 

sprawozdania dla radnych. 

Sołtys Czarnowca zaprosił na spacer wokół Czarnowca, który odbędzie się 17.11.2019 r. 

 

Ad. 18 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za przybycie, po czym zamknęła obrady XV zwyczajnej sesji Rady Gminy Rzekuń. 

 

 

 

Protokolant 


